
 
   

 

Referat af Nyborg Roklubs bestyrelsesmøde 04. maj 2022 kl. 17.00 

 

Til Stede: 

Brian Sørensen BS Hus- ergometer- killingedåb – Instruktørudvalg 

Birgitte Riis 65+ udvalg 

Claus Lerche CL Materiale- ronetværkfyn- trivsel – tur/motionsudvalg 

Finn Poulsen FP 

Lene Kolster LK  

Susanne Henriksen SH Svømmeudvalg 

Susan Jensen SJ Fundraiser-og tøjudvalg                                                             

 

 

Indhold:                                                                                                                                        

Ansvarlig/fremlægger 

 

    

Pkt. Tekst Hvem 
1 Bestyrelsen konstitueres BS 
2 Vegvisir row and paddle - status BS 
3 Gang i gaden 2022 BS 
4 Ombygning af køkken (hvad gør vi) ALLE 
5 Nyt skiergometer (Skal vi søge NRV) BS 
6 Udvalg i klubben – hvad har vi brug for BS 
7. Bordet rundt ALLE 
8. Næste bestyrelsesmøde forslag onsdag d. 3. august ALLE 
   
   
   

 

 

Punkt 1.  Bestyrelsen konstitueres 

 

Sagsfremstilling:  

Vi skal have fordelt poster 

 

Bestyrelsens beslutning: 

Lene bliver næstformand 

 

 

Punkt 2.  Vegvisir row and Paddle - status 

 

Sagsfremstilling: 

Vegvisir hvad er status.  

 

Bestyrelsens beslutning: 

Der bliver en rute til Skarøhytten og et havneræs. 

I samarbejde med kajakklubben. 

 

 



 
   

Punkt 3. Gang i gaden 

 

Sagsfremstilling: 

Vi drøfter gang i gaden. Hvor mange skal vi være på torvet? 

 

Bestyrelsens beslutning 

4. juni 2022  

Lånt ”Kan du trykke” maskine og så skal vi have nogle ergometre med. 

Birgitte sender rettelser til visitkort til Susanne. 

Brian sætter i rokort og nyhedsbrev.  

 

 

Punkt 4. Ombygning af køkken (hvad gør vi) 

 

Sagsfremstilling: 

Der er flere forslag og muligheder. Vi drøfter men tager ikke en beslutning omkring en evt. ombygning endnu 

 

Bestyrelsens beslutning: 

Der blev løftet ideer om ombygning af køkken. Der arbejdes videre og flere forslag er velkommen.  

Susan prøver at lave nogle skitser. 

 

 

Punkt 5. Nyt skiergometer (Skal vi søge NRV) 

 

Sagsfremstilling:  

Til cirkeltræning skal vi bruge et skiergometer mere. Skal vi søge NRV? 

 

Bestyrelsens beslutning: 

Vi køber et og søger NRV. 

 

 

Punkt 6. Udvalg i klubben – hvad har vi brug for 

 

Sagsfremstilling:  

Vi har for mange udvalg – vi kigger på det 

 

Bestyrelsens beslutning: 

Se liste 

Birgitte finder ud af, hvad de ældres råd vil hedde. 

Indendørstræningsudvalg – Ansvarlig findes senere 

Ronetværk Fyn – Lene K 

Køkken og trivselsudvalg – Lene K 

Instruktørudvalg – Brian 

Kajak – Finn 

Turer – Claus 

Hus og materiale lægges sammen – Claus 

Killingedåbsudvalg – slettes 

 

Der laves en beskrivelse af udvalget – den ansvarlige 

 



 
   

 

Punkt 7. Bordet rundt 

 

Sagsfremstilling:  

Vi er med på en lytter 

 

Bestyrelsens beslutning: 

 

Brian:  

Havnens kontaktudvalg 2-4 gange om året. Næste møde mandag den 9. maj 2022 kl. 19. Hvis der er nogen der 

vil deltage. Brian tager mandag. 

 

Triklubben vil gerne bruge roklubbens motionsrum, når ingen andre bruger det, mod et beløb. 

 

Claus:  

8 nyborgroer og 7 fra ARK ro i weekenden til Kerteminde. Bevillig til langtursstyrmænd bevilget.  

 

Tour de France indtil nu 9 tilmeldte til weekendarrangement 

 

Jem og Fix – Claus søger om penge til nye døre 

 

Claus og Brian laver bådetrailer 

 

Der mangler at blive sat brædder op i bådehallen 

 

Kursus – Coastel i juni – ingen tilmeldte endnu 

 

Svendborg tur/retur i weekenden 21-22. maj. 

 

Claus laver blanket til ansøgning om langtursstyrmandsret udenbys. Han modtager og orienterer bestyrelsen, 

hvem der er på selvstændig tur. 

 

 

Susan: 

Der har været brandeftersyn og de har kommenteret på håndslukker, så vi køber 2 nye. Susan undersøger 

hvilken og giver Claus besked.  

 

Claus står for brandkontrol. 

 

Birgitte: 

Det kører. Snart Forårsfest  

Stemning for mund til mund-metoden for at hverve nye medlemmer. 

 

Lene: Landtursbevilling til Svendborg bevilliget 

 

Nu betaler alle 400 kr. i kontingent undtagen 5 ungdomsroer 

 

Finn: Intet 

 

Susanne: Intet 

 

 

 

 



 
   

Evt.: 

 

Claus undersøger stadig på infoskærme. 

 

 

 

 

 

Næste møde 3. august 2022 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


